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Protokół z XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie 

dniu 30 listopada 2023 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący rozpoczał posiedzenie o godzinie 12.03. Obecnych na posiedzeniu było 

11 radnych. Nieobecni na posiedzeniu byli radna Edyta Komorek, radna Monika Pankowska, 

radny Adrian Przybyłek, radny Krzysztof Serwatka. 

W momencie rozpoczęcia obrad obecność przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Komorek nieobecna 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska 

8. Monika Pankowska nieobecna 

9. Adrian Przybyłek nieobecny 

10. Krzysztof Serwatka nieobecny 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Rafał Wójcik 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 
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Na sali wyłożony został projekt protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Żarach o stanie bezpieczeństwa 

publicznego na terenie gminy Przewóz. 

W zastępstwie za Komendanta Powiatowego Policji w Żarach, informację przedstawił 

Kierownik Posterunku Policji w Przewozie, pan Dariusz Dyba. Informacja stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.  

Podsumowując dane statystyczne gmina Przewóz przedstawia się jako gmina 

bezpieczna, na co wskazuje widoczny spadek przestępczości.  

Od kilku miesięcy na posterunku w Przewozie odnowiono stanowisko ds. 

dochodzeniowo-śledczych. Dzięki temu mieszkańcy gminy nie muszą już jeździć na komendę 

do Żar żeby składać zawiadomienia.  

Radny Jarosław Borkowski zagłosił, aby zwiększyć częstotliwość kontroli prędkości 

w Przewozie na ul. Kolejowej oraz od strony Dobrochowa na ul. Sportowej.  

Kierownik posterunku odpowiedział, że kontrole są przeprowadzane regularnie, ale 

tylko jeśli chodzi o miejsca przy drodze krajowej nr 27. Natomiast jeśli chodzi o drogę 

powiatowa na ul. Sportowej to nikłe kontrole wynikają z tego, że dla wydziału ruchu 

drogowego jest tam zbyt małe natężenie ruchu. Jednakże sukcesywnie oba te miejsca są 

oznaczane na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

Radny Zbigniew Staniek powiedział, że w Dobrochowie jest problem tego typu, że na 

głównym skrzyżowaniu dróg powiatowych w centrum miejscowości, kierujący pojazdami nie 
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zatrzymują się na tzw. „stopie”. Z tego powodu doszło już w tym miejscu do poważnego 

wypadku.  

Kierownik zachęcił, aby również te miejsce oznaczać na wspomnianej już mapie 

zagrożeń. Wtedy wydział ruchu drogowego będzie częściej pojawił się tam na kontrole.  

Pkt 6. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 28 października do 30 listopada 

2023 r. 

Wójt gminy poinformowała, że podpisano umowy na realizację kolejnych inwestycji 

w gminie. Były to m.in. umowa na budowę świetlicy w Dąbrowie Łużyckiej, umowa na zakup 

autobusu do przewozów szkolnych, umowa na zaprojektowanie i budowę kanalizacji Przewóz 

– Potok.  

Pkt 7. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2024 rok 

Projekt przedstawił sekretarz. Tego typu uchwała podejmowana jest corocznie. Na rok 

przyszły obszar zadań w jakim można starać się o dotację to upowszechnianie kultury fizycznej 

i sportu oraz rozwój społeczności lokalnych. Planowana do przeznaczenia na tej cel kwota to 

35.000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/2022 Rady Gminy w Przewozie z 

dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2023 r. 

Głównym powodem zmian w budżecie jest konieczność zmiany planu ze względu na 

rezygnację z zaciągania kredytu, który był planowany na ten rok. 

Ponadto gmina otrzymała z budżetu państwa środki na uzupełnienie dochodów 

i należało je wprowadzić.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/207/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2023 – 2026. 

Zmiana WPF jest odzwierciedleniem zmian w budżecie, a w przypadku rezygnacji 

z  zaciągania kredytu zmiany stają się znaczące dla całej prognozy ze względu na zmianę 

wysokości deficytu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 8. Sprawy różne. 

Radna Bogusława Szlachetka zgłosiła potrzebę ustawienia lustra drogowego naprzeciw 

wyjazdu od budynku biblioteki w Przewozie.  

Wójt odpowiedziała, że najpierw należy sprawdzić czy jest w tym miejscu gminna 

nieruchomość, na której można takie lustro zamontować. Jeśli warunki techniczne pozwolą to 

zostanie na pewno ten wniosek zrealizowany.  

Radny Rafał Wójcik poinformował, że właściciele jednej z nieruchomości 

sąsiadujących ze świetlicą w Piotrowie zgłosili, że kiedy trwają imprezy na obiekcie, to 

szczególnie w porze nocnej, bardzo zakłócają ich spokój samochody wjeżdżające 

i wyjeżdzające sprzed świetlicy, a przede wszystkim ich światła, które święcą wprost w okna 
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tych mieszkańców. Radny proponuje więc, że aby rozwiązać ten problem, można by 

w odpowiednim miejscu przy świetlicy wykonać ogrodzenie z płyt betonowych. 

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła, że niewystarczająco została odśnieżona ul. 

Spacerowa w Przewozie. Należy tam również posypać piachem.  

Na pytanie odnośnie postępów w budowie marketu Dino w Przewozie, wójt 

odpowiedziała, że sprawa nadal jest w toku. Jakiś czas temu, przy ustaleniach przebudowy 

zjazdu, pojawiła się kolizja z siecią światłowodu. Inwestor znów musiał procedować na nowo 

dokumentację i uzgodnienia. Możliwe, że do końca roku uda im się załatwić wszelkie 

formalności i wtedy zaczną od przebudowy zjazdu, a dopiero później mogą ruszyć z budową 

marketu. 

Pkt 9. Zamknięcie XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 12.52.  

 

        Przewodniczący Rady Gminy  

               Grzegorz Stachera 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


